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Dámská jízda
závěr turnaje pod kroupami!
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Hra na vyrovnání
ano nebo ne?

Memoriál Daduly Hradecké
odehrajeme v sobotu 2.6. na Líšnici



FORE!Vážené dámy a pánové,
v úvodu bych Vám všem
chtěl poděkovat za účast
naakcích „Dámská jízda“
a „Pánové sobě“.

Dle Vašeho sdělení, počasí dámy neměly
zrovna ideální a proto si myslím, že by si
určitě zasloužily druhé kolo a to za
slunečného počasí a s větším komfortem,
minimálně takovým, jako měli pánové.
Akce „Pánové sobě“ se vydařila, jen účast
byla slabší , než jsme s Milanem doufali.
Škoda. Počasí bylo nádherné a 107 leté
hřiště totéž. Ubytování ve Ville Berolina
nemělo chybu, včetně jídla. Skvělé bylo
Klokaní ragú se zelím a knedlíkem … ☺

Vyzdvihnout musím také našeho fotografa
Tomáše Hradeckého, který nachodil mnoho
kilometrů, aby nás všechny natočil na
kameru nebo nafotil. Za to mu veliké díky.
V sobotu proběhla schůzka členů GSUK
v penzionu Petra. Předali jsme ceny
vítězkám a vítězům obou turnajů a po
ceremoniálu proběhla bouřlivá diskuze
ohledně systému vyhodnocování vítězů.
S Milanem jsme nesmírně rádi, že tyto

HISTORIE
nás baví, proto hrajeme golf!

(Milan Hrouda) Stableford nebo odečet
hendikepu - dva způsoby, jak udělat
soutěžní golf atraktivnějším pro skupiny
hráčů s velmi rozdílnými hendikepy …
Myslím to opravdu upřímně, když děkuju
Emě Matějů, že v rámci vyhlášení turnaje
Dámská jízda otevřela diskusi na téma
„vyrovnání výsledků“. Takové debaty nás
stmelují, protože prostě musíme najít
východisko přijatelné pro všechny členy.
Jen jsme možná měli hned v začátku
rozdělit problém na dva směry: Stableford a
odečet hendikepu. Není to totiž jedno a
totéž! Když od výsledku na rány, který je

než výsledek „na bodech“, bude můj
výsledek po odečtění hcp stále nižší, než
soupeřův. To, co měla Ema na mysli, by
zřejmě vedlo ke Stableford systému netto.
Jenže u turnajů „na Stableford“ jsou vždy
hráči rozděleni do dvou až tří hcp kategorií
a tomu jsme se chtěli při plánování
událostí GSUK vyhnout. Proto jsme se
rozhodli hrát brutto, tedy na rány ale s tím,
že jen ve 2 ze 14 událostí budou hodnoceni
jednotlivci. Formáty ostatních 12 událostí
jsou v párech, čtveřicích nebo v týmech
sestavených podle hcp tak, aby šanci na
vítězství měl opravdu každý.

Hra na vyrovnání – ano nebo ne?

Historická 
Klubovna prošla 
v roce 2004, před 
oslavami 100. výročí založení
nákladnou rekonstrukcí
a je ozdobou resortu.

S Milanem jsme nesmírně rádi, že tyto
diskuze na zlepšení chodu v GSUK probíhají
a vítáme jakýkoliv návrh na další zlepšení,
vedoucí k Vaší spokojenosti.
Závěrem Vás všechny zvu na vzpomínkový
turnaj - Memoriál Daduly Hradecké , který
se bude konat 2.6.2012 v 11h na golfovém
dalším historickém hřišti - na Líšnici.
Historie nás baví, proto hrajeme golf!

Váš Aleš
by byla v případě
hráčů s vyšším hcp
příliš dlouhá. Pokud
totiž na dané jamce
„ už nebuduji “ měl
bych zdvihnout míč a
jamku „ škrtnout “ .
Spravedlivost tohoto
systému je velmi relativní.
Uhrát 36 bodů pro hráče s henikepem 13 je
totiž obtížnější než pro hráče s hcp kolem
36. Proto je třeba spojit Stableford s
rozdělením do hcp kategorií …

Historie hodnocení soutěžních výsledků
podle systému Stableford sahá do roku
1932, kdy byl systém sestavený Frankem
Stablefordem poprvé použitý při soutěžní
hře ve Wallasey Golf Clubu (ENG).
Principy Stableford systému jsou jasné -
udělat soutěžní golf atraktivnější i pro
hráče, jejichž skóre by při hře na rány
neumožňovalo umísťovat se na
„medailových“ pozicích a doba hry na rány

Pravidla golfu - seminář

The home of
the Stableford

ROZEHRÁVKA
uzavřela Pánskou jízdu!

Turnaj v Mariánských Lázních měl skvělé
vyvrcholení. O třetím místě totiž musela
rozhodnout rozehrávka Honzy Zoulíka a
Petra Majera na jamce č.18.
Díky proměněnému puttu ji pro sebe
rozhodl Honza Zoulík, jehož oblečení
ozdobilo turnaj hraný v historickém Royal
Golf Clubu Mariánské Lázně …

totéž! Když od výsledku na rány, který je
podstatně vyšší, než pary jamek, odečteme
hendikep, pořád budeme na absolutně
vysokém čísle. Zatímco, když „neboduji“ jen
díky tomu, že jsem zahrál jen o 1 ránu víc,

vítězství měl opravdu každý.
Řešení, které jsme přijali je toto: od
příštích akcí budeme hrát tak, že dámy i
pánové s hendikepy 19,9 a méně budou
hrát z modrých, resp. bílých odpališť.

Dr.Frank
Stableford

Vážení spolučlenové, v rámci Memoriálu
Daduly Hradecké na Líšnici pro Vás
připravím krátký seminář na téma Pravidla
golfu v praxi. Stále jsem byl svědkem
mnoha situací, z nichž mnohé nejsou v
souladu s pravidly a mnohé by se daly řešit
tak, že byste si bez rozporu s pravidly
výrazně vylepšili pozici míče a tím si
usnadnili Vaši hru … Milan Hrouda

WALLASEY GOLF CLUB



FORE!
Dámská jízda
závěr turnaje pod kroupami
Tak dámy si to na rány poprvé mezi sebou
rozdaly v Molitorově. Byl to souboj spíše s
přírodními živly, než s hřištěm, a tak
výsledky nejsou podstatné.
Turnaj byl jedním ze dvou, při kterém byl
hodnocen výsledek jednotlivců a tak uznání
zaslouží všechny dámy, které se ho
zúčastnily i bez velkých vyhlídek na
některou z medailí. O cenné kovy se tak
bojovalo mezi Štěpánkou, Katkou Bažilovou
a „zbytkem“ účastnic.
Výsledky byly v podstatě velmi vyrovnané a
podle Štěpánky se „prostě lépe zahrát

ví, že když fouká (a že foukalo!) jsou greeny
čtyřparů těžko dosažitelné i pro pány po
dobrém drajvu a dřevu …
Pokusíme se všem dámám vynahradit
všechna „příkoří“ na nejbližší akci, kterou

Dadula Hradecká

podle Štěpánky se „prostě lépe zahrát
nedalo“. Kdo zná hřiště v Molitorově dobře

Memoriál Daduly Hradecké
odehrajeme v sobotu 2.6. na Líšnici

Na golfu ji každý oslovoval Dadulo. Říkali jí
tak už i klánovičtí golfisté v dobách, kdy
ještě proháněli míče po férvejích a
grýnech svého krásného golfového hřiště.
Na tomto hřišti Dadula s golfem po válce
začala. V roce 1948 zvítězila v dámském
mistrovství svého Golf Clubu Praha. V roce
1950 se probojovala do finále mistrovství
republiky, v němž se utkala s
mariánskolázeňskou hráčkou a úřadující
mistryní republiky Adélou Novotnou.
V roce 1966 se konal v Karlových Varech
první ročník populárního turnaje Salignac
Cup a Dadula Hradecká se stala jeho
vítězkou. V roce 1968 dosáhla Dadula
spolu s dalšími omluvy a morálního
odsouzení zlovolného aktu zakázání golfu
v Klánovicích a zničení hřiště. To bylo její
velké morální vítězství …

všechna „příkoří“ na nejbližší akci, kterou
bude turnaj smíšených párů na Líšnici …

I když tato událost byla do našeho
kalendáře zařazena dodatečně, teprve před
několika dny, troufám si říci, že to bude
jeden z vrcholů naší sezóny. Nejen
sportovně, ale především společensky,
protože budeme hrát, ale také vzpomínat
na jednu z velkých hráček českého golfu.
Budeme mít to štěstí, že turnaje se zúčastní
přední golfový historik a člen síně slávy ČGF
pan Prokop Sedlák. S většinou z nás se
Dadula Hradecká nikdy osobně nepoznala,
ale myslím, že naše počínání by ji potěšilo …

Hrát budeme na jednom z nejstarších
českých hřišť na Líšnici systémem Texas
scramble ve smíšených párech na 2x9
jamek. Dvojice sestavíme tak, aby šance na
vítězství byly vyrovnané a turnaj měl
soutěžního ducha.
Věříme, že účast na události bude pro
všechny členy GSUK prestižní záležitostí a že
k neúčasti budete mít pravdu velmi vážné
zdravotní důvody … ☺

Start turnaje je v 11.00 hod. a společný
pozdní oběd s vyhlášením v 17.00 na Líšnici.

Green jamky č.9 na Líšnici. 
To není někde u Edinburghu, ale pár kilometrů za Prahou …


